

Could you please show me on the map where are we now? Thankyou.

Покажите, пожалуйста, на карте где мы сейчас находимся? Спасибо!

Please take me to the Irkutsk Airport Terminal.

Довезите меня, пожалуйста, до иркутского аэропорта.

Please take me to the Institute of Solar-Terrestrial Physics, 126-a Lermontov Street.

Довезите меня, пожалуйста, до Института Солнечно-Земной физики, улица Лермонтова 126-а.

Please take me to Molchanov-Sibirsky Public Library, 253Lermontov Street.

Довезите меня, пожалуйста, до библиотеки Молчанова-Сибирского, Лермонтова 253.

Please take me to Hotel“Akademicheskaya”, 271-a Lermontov Street.

Довезите меня, пожалуйста, до гостиницы «Академическая», ул. Лермонтова 271-а.

Tell me please how to reach bus stop “School No. 19”? (This bus stop is the nearest to Hotel“Akademicheskaya”.)

Подскажите, пожалуйста, как добраться до остановки “19 школа”.

I need to get off at the bus stop “School No. 19”. Please tell me when my stop is coming up.

Мне нужно выйти на остановке 19 школа. Скажите мне, пожалуйста, когда надо выходить.

Where is the nearest food shop?

Где находится ближайший продуктовый магазин?

Please take me to Irkutsk Railway Station.

Довезите меня, пожалуйста, до Иркутского пассажирского вокзала.

Please take me to Kirov Square (historical center of the city).

Довезите меня, пожалуйста, до сквера Кирова.

Please take me to the “130thQuarter” (recreation zone – restaurants, souvenirs, cafes, etc.).

Довезите меня, пожалуйста, до 130 квартала.

Emergency contacts:

Robert Sych (LOC chair) +79148873315

Larisa Kashapova (accommodation) +79148708458

Sergey Anfinogentov (meeting in airport) +79501118736

Andrey Afanas'ev (meeting in airport) +79501134542